
W nawiązaniu do zawartej w piśmie z dnia 30 września 2009 r. deklaracji Pana 

Ministra Tomasza Arabskiego, który zapewnił, że zostanie udzielona odpowiedź na 

moje wystąpienie z dnia 16 czerwca 2009 r. w sprawie ratyfikacji Konwencji o ochronie 

praw człowieka i godności istoty ludzkiej wobec zastosowań biologii i medycyny 

ogłoszonej przez Radę Europy w dniu 4 kwietnia 1997 r., pragnę poinformować, że do 

chwili obecnej, mimo upływu ponad trzech miesięcy, nie otrzymałem żadnej 

korespondencji w tej sprawie. 

W związku z powyższym pragnę jeszcze raz zwrócić się do Pana Premiera 

z uprzejmą prośbą o zajęcie stanowiska w tej tak ważnej dla zapewnienia wysokich 

standardów opieki medycznej w Polsce kwestii i odniesienie się do wysuwanych przeze 

mnie argumentów za ratyfikacją Konwencji zawartych we wzmiankowanym 

wystąpieniu. 


